
 

 

. 

Број:233           Дана: 14.05.2015. године 

 

 

Извештај са одржаних састанака Браничевског и 

Шумадијског РО са руководством ВКС 
 

 

На позив Р.О.  Шумадијског округа 30.04.2015. године председник 

ВКС присутствовао састанку. Главне теме разговора:  

 

1. Hе поседовање лиценци за рад одређеног броја ветеринара. 

2. Hеуредно плаћање чланарине. 

3. Проблеми у извођењу П.М. у 2015. години. 

4. Председник ВКС обећао да ће руководство ВКС на првом 

састанку У.О. донеди одговарајуће одлуке са којима ће 

упознати све чланове ВКС.  

 

На позив Браничевског РО 09.05.2015. године председник ВКС и 

председник УО су присутствовали састанку. 

 

 Дана 09.05.2015. године председник ВКС и председник У.О. 

присутствовали састанку на позив председника Р.О. Браничевског 

округа. Главна тема разговора били су проблеми са којима се 

суочавају ветеринарске организације  услед увођења нових 

обележивача. На састанку је предложено да се организује нови 

састанак свих директора ветеринарских организација  са тог округа и 

заузме заједнички став у вези овог проблема. Представници 

руководства ВКС обећали су да ће поводом насталих проблема 

предузети све правне радње ради заштите интереса ветеринарске 

струке и поштовања уговора о пословно-техничкој сарадњи и да ће о 

свему обавестити представнике Управе за ветерину, а о коначно 

заузетом ставу на наредном састанку и све чланове ВКС.  

 

 

 

      Председник 

     Ветеринарске коморе Србије 

                       Радош Раилић др.вет 

       
 

   


